
2015D20048 Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Veiligheid en Justitie heeft over het Jaarverslag 
Ministerie van Veiligheid en Justitie 2014 (Kamerstuk 34 200 VI, nr. 1) de 
navolgende vragen ter beantwoording aan de regering voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie, 
Ypma 

De griffier van de commissie, 
Hessing-Puts 
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Nr. Vraag Bijlage 

1 Op welke wijze worden aangevers van High Impact Crimes geïnfor-
meerd over het verloop van de aangifte? Is bekend of aangevers 
tevreden zijn over de wijze van informeren en de verkregen informatie? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

2 Wat zijn de concrete effecten van de maatregelen ter bestrijding van 
georganiseerde criminaliteit? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

3 In hoeveel gevallen heeft het horen van 345 verdachten in 159 strafzaken 
in het kader van de aanpak van criminele motorbendes geleid tot een 
veroordeling? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

4 Vindt er bij het neerhalen van botnets ook opsporing plaats naar de 
mensen achter de botnets? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

5 Kunt u een toelichting geven op de betere selecties en keuzes die 
gemaakt worden om cybercrime op te sporen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

6 Kunnen de nieuwe of aangepaste afspraken met de gemeenten over de 
aanpak van criminele motorbendes op een rij worden gezet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

7 Is er voldoende recherchecapaciteit voor de aanpak van criminele 
motorbendes? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

8 Hoeveel wietplantages zijn er het afgelopen jaar opgerold? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

9 Hoeveel kost het oprollen van een wietplantage gemiddeld, uitgesplitst 
naar kosten voor de gemeente en kosten voor de politie en het 
Openbaar Ministerie (OM)? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

10 Wanneer komt het wetsvoorstel Wet Computercriminaliteit III naar de 
Kamer? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

11 Kan een overzicht worden gegeven van de kosten die van begin tot nu 
zijn begroot in het kader van RADAR en uiteindelijk zijn gerealiseerd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

12 Hoeveel signaleringen uit RADAR zijn uiteindelijk doorgestuurd naar de 
afnemers? Wat is er met die meldingen gebeurd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

13 Wat is de totale schade die veroorzaakt is door faillissementsfraude 
tussen 2010 en nu? Indien er geen cijfers beschikbaar zijn, kan dan 
worden toegelicht hoe dat komt en hoe de schade in de toekomst wel 
wordt bijgehouden? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

14 Heeft RADAR het aantal faillissementsfraudezaken doen toe- of 
afnemen? Kan het antwoord worden toegelicht? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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15 Wat moet worden verstaan onder «alle beschikbare middelen» om een 
aanslag te voorkomen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

16 Wat was het ICT-probleem bij het Centraal Justitieel Incassobureau 
(CJIB) waarvoor externen zijn ingehuurd ten behoeve van het 
ICT-portfolio? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

17 Waarom is de aanpassing van de griffierechten noodzakelijk? Welke 
andere redenen dan financiële liggen aan die aanpassing ten grondslag? 
Betekent dit ook dat voorgaande verhogingen en aanpassingen 
onvoldoende waren? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

18 Wanneer komt de nota naar aanleiding van het verslag bij het wetsvoor-
stel tot wijziging van de Politiewet 2012 in verband met de inbedding 
van de Politieacademie in het nieuwe politiebestel (Kamerstuk 34 129) 
naar de Kamer? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

19 In hoeverre is al aan te geven of het stoplichtmodel bijdraagt aan 
resocialisatie van gedetineerden? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

20 Waarin verschilt de huidige leerplicht van de maatregel ter bschikking-
stelling aan het onderwijs (TBO-maatregel), die voorziet in een strafrech-
telijke maatregel waarmee jeugdige delictplegers vanaf 12 jaar worden 
verplicht onderwijs te volgen om zo een startkwalificatie voor de 
arbeidsmarkt te behalen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

21 Is er ook een bedrag beschikbaar gesteld om de meerkosten voor 
opvang voor asielzoekers op langere termijn te kunnen dekken nu in de 
begroting voor het jaar 2015 een bedrag van 375 miljoen euro extra 
beschikbaar is gesteld voor de eerstejaarsopvang van asielzoekers in 
2014 en 2015? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

22 Welke resultaten heeft het platform «Opnieuw thuis» tot nu toe 
opgeleverd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

23 Wat zijn tot nu toe de ervaringen met de Gesloten Gezinsvoorziening 
voor gezinnen met minderjarige kinderen en alleenstaande minderjarige 
vreemdelingen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

24 Wat zijn de redenen dat het aantal jeugdgroepen ten opzichte van 2013 
is gedaald met ruim 18%? Kan dit ook betekenen dat de groepen 
onvindbaar zijn, de individuele leden onvindbaar zijn of in een andere 
groep zijn opgegaan? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

25 Is bekend hoeveel kennismigranten er door genoemde maatregelen naar 
Nederland zijn gekomen en/of is er een schatting of streefaantal bekend? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

26 Heeft de zichtbare daling van inbewaringstellingen ook invloed gehad 
op het aantal vreemdelingen dat terugkeert? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

27 Kunt u een toelichting geven op het Nederlandse voorstel voor 
terugkeerpilots met herkomst- en transitielanden? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

28 Tot welke resultaten heeft prioriteitstelling van de bestrijding van illegaal 
verblijf bij criminele en overlastgevende vreemdelingen tot nu toe 
geleid? Heeft dit ook geleid tot meer ongewenstverklaringen en tot meer 
uitzettingen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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29 Hoeveel kost een wijkagent op jaarbasis, uitgesplitst naar loonkosten en 
overheadkosten? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

30 Hoeveel kost een politie surveillant op jaarbasis, uitgesplitst naar 
loonkosten en overheadkosten? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

31 Kunt u de doelstelling voor de verhoging van de heterdaadratio met 25% 
toelichten? Waarom is slechts 3,5% gerealiseerd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

32 Op grond van welke nieuwe EU-regelgeving is soms sprake van 
administratieve lastenverzwaring? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

33 Hoe hoog is deze administratieve lastenverzwaring? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

34 Is de beperkte zeggingskracht de enige reden waarom de jarenlang 
gebruikte heterdaadratio als graadmeter niet meer wordt gebruikt in de 
Veiligheidsagenda? Zo ja, wat zegt dit over de conclusies die in de jaren 
daarvoor wel zijn gebaseerd op (enkel) de heterdaadratio? Zo nee, welke 
andere redenen liggen ten grondslag aan het niet meer gebruiken van 
de heterdaadratio? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

35 Hoe wordt er, nu de heterdaadratio niet meer als indicator wordt 
gebruikt, wel op heterdaadkracht gestuurd? Hoe kunnen de ontwikkelin-
gen ten aanzien van de heterdaadkracht wel in kwantitatief opzicht 
worden gevolgd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

36 Hoe is in 2014 bemeten dat een cumulatieve realisatie van 4.000 fte is 
bereikt? Is de doelstelling van 5.000 fte ultimo 2015 realistisch? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

37 Hoe wordt de heterdaadkracht vanaf nu gemeten nu de doelstelling om 
de heterdaadratio met 25% te verhogen niet is gehaald en de ratio niet 
langer als indicator wordt gebruikt? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

38 Wat zijn de gevolgen van de prioriteitstelling die de realisatie van de 
basisteams en de districtsrecherches binnen de politie heeft gekregen, 
voor de bijdrage die de bedrijfsvoering kan leveren aan de 
lastenvermindering? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

39 Welke nieuwe EU-regelgeving heeft geleid tot een lastenverzwaring? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

40 Waarom is de doelstelling van 5.000 vrijwilligers bij de politie niet 
gehaald? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

41 Welke stappen zijn er gezet in het verruimen van de aanpak van high 
tech crime op het niveau van de landelijke eenheid naar cybercrime 
binnen alle eenheden? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

42 Zal er, ondanks de uitkomsten van het onderzoek naar de kostenstijgin-
gen en de bezuinigingen op de gefinancierde rechtsbijstand, alsnog 
worden vastgehouden aan de 85 miljoen euro aan bezuinigingsdoelstel-
ling? Zo ja, waarom en wat is de visie daarachter? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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43 Zullen lopende wetsvoorstellen en beleidsvoornemens ook worden 
getoetst aan het nog te codificeren recht op een eerlijk proces? Zo ja, 
zou dit tot aanpassing kunnen leiden van bepaalde plannen? Zo nee, 
waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

44 Klopt het dat de Raad voor Rechtsbijstand meer geld krijgt voor het 
Juridisch Loket dan dat het daadwerkelijk aan het Juridisch Loket 
overmaakt? Zo ja, wat is daarvan de reden? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

45 Waarom is geen melding gemaakt van de kritiek van de zijde van 
zelfstandige tolken en vertalers op zowel de wijze van aanbesteding van 
werk als op de samenstelling en het gebruik van het register? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

46 Waar hangen de lagere uitgaven op het terrein van civiele toevoegingen 
nog meer mee samen, behalve met de verhoging van de eigen bijdragen 
vanaf oktober 2013? Wordt dit meegenomen in het onderzoek van het 
Wetenschappelijk Onderzoek- en Documentatiecentrum (WODC) over 
het niet-gebruik van rechtshulp? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

47 Hoe komt het dat het aantal afgegeven toevoegingen in strafzaken 
(ambtshalve) in 2014 aanzienlijk lager was dan geraamd en het aantal 
toevoegingen in strafzaken (regulier) juist veel hoger? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

48 Wat kost het volledig terugdraaien van het besluit om de balies van het 
Juridisch Loket te sluiten? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

49 Zijn er gemeenten die bij u aan de bel hebben getrokken over de sluiting 
van het Juridisch Loket in hun gemeente? Zo ja, welke en wat is hun 
kritiek? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

50 Zal het aantal klantcontacten dalen nu de balies grotendeels zijn 
gesloten? Zo ja, met welk aantal? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

51 Zal de daling van het aantal klantcontacten effect hebben op de hoogte 
van de subsidie aan het Juridisch Loket? Kan het antwoord worden 
toegelicht? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

52 Gaat u de kwantitatieve instroomdoelstelling aanpassen nu er sprake is 
van een toenemende spanning tussen die doelstelling en de gewenste 
focus op vervaardigers en producenten van kinderporno? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

53 Is er een verklaring bekend voor het feit dat de algemene onveiligheids-
gevoelens dalen met 2%, maar de onveiligheidsgevoelens in de eigen 
buurt stijgen met 1%? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

54 Is er een verband te leggen tussen de daling van het aantal klassieke 
misdrijven en de stijging van internetcriminaliteit? Vindt er een 
verschuiving plaats? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

55 Wat is de reden dat de onveiligheidsgevoelens in de eigen buurt licht 
zijn gestegen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

56 Waarom is het aantal nummers waarvoor een bevel tot aftappen is 
gegeven hoger dan ooit en hoger dan de raming voor 2014? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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57 Kan er een nadere toelichting worden gegeven op de opname van 58 
miljoen euro aan administratiekostenvergoedingen op de begroting in 
2014? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

58 Kan er een nadere toelichting worden gegeven op het genoemde 
programma Uitvoering Strafrechtelijke Beslissing (USB)? Wat is de 
doelstelling? In hoeverre vloeit dit voort uit nieuwe taken die het CJIB 
toegewezen heeft gekregen? Of is het een programma om taken in de 
toekomst efficiënter uit te voeren? Zo ja, welke taakstelling is dan 
meegegeven? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

59 Kan een nieuw overzicht worden gegeven van de bezuinigingsdoelstel-
ling van het OM van 2010 tot en met 2018, nu de begroting van het OM 
tweemaal opwaarts is bijgesteld? Kan dit worden afgezet tegen het 
budget van het OM door die jaren heen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

60 Hoe staat het met de uitwerking van de motie van de leden Dijkhoff/
Segers (Kamerstuk 34 000-VI, nr. 28)? Wanneer kan de Kamer de effecten 
van het stopzetten van de proces-verbaal-vergoeding tegemoet zien? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

61 Wat zijn de kosten van het project Landelijke Uitrol Mediation Overheid? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

62 Wat zijn de kosten van de campagne voor het bevorderen van 
mediation? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

63 Hoeveel kost een financieel rechercheur op jaarbasis, uitgesplitst naar 
loonkosten en overheadkosten? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

64 Worden de doelstellingen met betrekking tot het afpakken van crimineel 
vermogen voor volgend jaar opwaarts bijgesteld, nu in 2014 een extra 
bedrag van 10 miljoen euro aan crimineel vermogen is afgepakt dan 
aanvankelijk was begroot? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

65 Zijn er mogelijkheden om meer af te pakken dan nu wordt gedaan? Hoe 
kan daar uitvoering aan worden gegeven? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

66 Welke knelpunten worden er nog ervaren bij het uitvoeren van «Pluk 
ze»? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

67 Hoe hoog is het percentage afgepakt vermogen in 2014 bij ontnemings-
maatregelen tot 10.000 euro en vanaf 10.000 euro? Hoe kan het 
percentage, dat over de periode 2007 tot en met 2013 55% respectieve-
lijk 86% bedroeg, worden verhoogd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

68 Hoe komt het dat eind 2011 van het totaal opgelegde ontnemingsbedrag 
in het tijdvak 1995 tot en met 2011 49% was geïnd en er nog 51% 
openstond? Zijn er cijfers over de periode daarna bekend, dus tot en met 
31 december 2014? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

69 Hoe groot is de capaciteit die specifiek wordt ingezet ten behoeve van 
het afpakken, nu door de investering tot 20 miljoen euro in 2018 de 
capaciteit bij de politie is gestegen met 60 fte, de capaciteit het CJIB met 
5 fte en de capaciteit bij het OM met 66 fte? Welke onderdelen van de 
strafrechtketen betreffen het nog meer? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

70 Hoeveel van de 1193 oud-medewerkers die bij de Dienst Justitiële 
Inrichtingen (DJI) hebben gewerkt, hebben nu een vast contract en 
hoeveel hebben een tijdelijk contract met de mogelijkheid tot een vast 
contract? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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71 Wat wordt bedoeld met frictie binnen het personeel van de DJI door alle 
mobiliteitsbewegingen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

72 Wanneer wordt, naar verwachting, de behandeling van de Wet 
Forensische Zorg (Kamerstuk 32 398) in de Eerste Kamer afgerond? Is er 
een bijzondere reden waarom de behandeling van het wetsvoorstel nog 
niet is afgerond? Zo ja, welke reden is dat? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

73 Welke plannen heeft u om het Schadefonds Geweldsmisdrijven meer 
onder de aandacht te brengen van de slachtoffers die er gebruik van 
kunnen maken, nu jaar na jaar blijkt dat er minder gebruik wordt 
gemaakt van het fonds dan verwacht. 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

74 Wat wordt verstaan onder «verdachtenratio» en hoe moeten deze cijfers 
worden geïnterpreteerd? Wat moet worden verstaan onder «strafratio» 
en hoe moeten deze percentages worden begrepen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

75 Hoe kan het dat er een realisatie is van 115 bij «verdachtenratio 
overvallen» bij een streefwaarde van 44? Waarom is dit verschil zo 
groot? Betekent dit niet dat er veel meer verdachten per overval zijn dan 
men vooraf had ingeschat? Zo nee, welke betekenis moet hier dan wel 
aan worden gegeven? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

76 Waarom bestaat de monitor die de criminaliteit bij bedrijven meet niet 
meer? Wordt op een andere manier de criminaliteit binnen het bedrijfs-
leven en de preventieve maatregelen die genomen worden gemeten en 
bijgehouden? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

77 Kan, gezien de discussie vorig jaar over het verschil tussen pakkans en 
verdachtenratio, tevens een overzicht worden gegeven van de pakkans 
waar het gaat om overvallen, straatroven en woninginbraken? Kan 
daarbij tevens worden aangegeven wat de pakkans is waar het gaat om 
cybercrime, fraude, witwassen en (synthetische) drugscriminaliteit? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

78 Welke definitie wordt gehanteerd voor het begrip «verdachtenratio»? 
Zegt het begrip «pakkans» of «oplossingspercentage» niet veel meer 
over de effectieve aanpak van criminaliteit en de mate waarin bepaalde 
misdrijven worden opgehelderd en de kans dat misdadigers worden 
opgepakt? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

79 Hoe is te verklaren dat, hoewel er minder gebruik is gemaakt van het 
Schadefonds Geweldsmisdrijven dan begroot, de uitgaven wel hoger 
zijn dan begroot? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

80 Hoeveel subsidiegeld dat wordt ingezet voor «overige preventieve 
maatregelen» wordt deels niet meer ingezet als subsidie maar via een 
bijdrage aan zelfstandige bestuursorganen (ZBO’s)? Hoeveel ZBO’s 
betreft het en om welke ZBO’s gaat het? In hoeverre valt nog bij te 
houden dat de middelen die hier worden bedoeld en worden ingezet 
voor preventieve doeleinden ook daadwerkelijk hiervoor ingezet worden 
en effect hebben? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

81 Om welke «overige preventieve maatregelen» gaat het? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

82 Waar in het jaarverslag is terug te vinden dat de 1,3 miljoen euro aan 
garanties in het kader van de Garantieregeling Faillissementscuratoren 
is uitgekeerd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

83 Welke verklaring is er voor de extra uitgaven van 52 miljoen euro nu een 
deel van de 75 miljoen euro wordt verklaard voor extra uitgaven bij de 
forensische zorg en voor 12,3 miljoen euro door loonbijstelling voor de 
Overheidsbijdrage in de arbeidskostenontwikkeling en 6,7 miljoen euro 
voor de zorginkoop voor gedragsbeinvloedende maatregelen en 
terugkeeractiviteiten? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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84 Wat kan worden verstaan onder «diverse kleinere bijdragen» aan 
medeoverheden in het kader van de tenuitvoerlegging strafrechtelijke 
sancties? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

85 Is de extra benodigde bijdrage voor de reclassering in 2014 voor het 
uitvoeren van de taken gebaseerd op een structureel probleem dat ook 
een structurele oplossing verdient? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

86 Waarom wordt er met betrekking tot Reclassering Nederland structureel 
lager begroot, terwijl de productie niet af zal nemen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

87 Hoe groot is de kans dat in de toekomst wederom moet worden 
overgegaan tot het uitkeren van aanvullende bijdrages aan Reclassering 
Nederland, net als in 2013 en 2014? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

88 Zal het aantal verzoeken aan Reclassering Nederland om advies uit te 
brengen, toezicht te houden en te begeleiden de komende jaren 
toenemen? Zo ja, met hoeveel? Zo nee, waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

89 Ziet het er naar uit dat het aantal werkstraffen en voorwaardelijke 
straffen de komende jaren blijft stijgen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

90 Wat is de stand van zaken van de aangenomen motie-Van Nispen/
Berndsen-Jansen waarin de regering wordt verzocht ervoor te zorgen 
dat relschoppers naast de straf agressietherapie of verslavingsbehande-
ling opgelegd kunnen krijgen (Kamerstuk 33 882, nr. 21)? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

91 In hoeverre komt het afgepakte vermogen van criminelen ook ten goede 
aan slachtofferzorg? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

92 Hoeveel geld hebben gemeenten het afgelopen jaar uitgegeven aan het 
inhuren aan externen voor de decentralisatie van de jeugdzorg? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

93 Hoeveel geld hebben gemeenten het afgelopen jaar uitgegeven aan het 
implementeren van nieuwe ICT voor de jeugdzorg? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

94 Waarom heeft een kwart van de jongeren die uitstromen uit een 
justitiële jeugdinrichting (JJI) geen dagbesteding. Wat is er nodig om dat 
te regelen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

95 Kunt u toelichten hoe het komt dat het percentage jeugdigen dat bij 
uitstroom uit JJI’s beschikt over dagbesteding gedaald is van 90% in 
2013 naar 75,5% in 2014 en daarmee ver onder de raming van 2014 van 
90% ligt? Welke consequenties heeft dit voor deze jeugdigen in het 
algemeen en voor de kans op recidive in het bijzonder? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

96 Kunt u uiteen zetten hoe het kan dat het percentage jeugdigen dat bij 
uitstroom uit een JJI beschikt over een woonplek van 97% in 2013 
gedaald is naar 90,7% in 2014 en daarmee ook lager is dan geraamd 
voor 2014, te weten 92%? Welke consequenties heeft dit voor deze 
jeugdigen in het algemeen en voor de kans op recidive in het bijzonder? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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97 Kan de regering een totaaloverzicht geven van de gelden die besteed 
zijn aan het voorkomen en bestrijden van respectievelijk kindermishan-
deling en geweld in afhankelijkheidsrelaties, met daarin heldere 
verwijzingen naar de verschillende beleidsartikelen van het jaarverslag 
in het algemeen? 
Kan de regering in het bijzonder een verdeling van de middelen geven 
die worden besteed aan het voorkomen en bestrijden van respectievelijk 
kindermishandeling en geweld in afhankelijkheidsrelaties naar: 
1. Voorlichting; 2. Bewustwording; 3. Training van professionals; 
4. Signalering; 5. Hulpverlening aan ouder(s); 6. Hulpverlening aan 
kind(eren); 7. Aanpak daders? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

98 Op welke wijze draagt de jeugdreclassering bij aan het voorkomen van 
recidive? Kan het causale verband tussen de jeugdreclassering en het 
verminderen van recidive worden aangetoond? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

99 Wat kan precies worden verstaan onder «doorzettingsmacht»? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

100 Is deze «doorzettingsmacht» al eens ingezet bij het voorkomen van 
terroristische misdrijven? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

101 Welke resultaten zijn er geboekt ten aanzien van het versterken van de 
samenwerking tussen overheid en bedrijfsleven om de weerbaarheid 
tegen ICT-verstoringen en cyberaanvallen te verhogen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

102 Wat is het totaal aantal geregistreerde asielaanvragen in 2014? Hoeveel 
was er geraamd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

103 Hoe ver zal de gemiddelde opvangduur van asielzoekers, op basis van 
de uitstroom in 2015, gaan oplopen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

104 Om hoeveel criminele en overlastgevende vreemdelingen gaat het, 
gezien het feit dat de aanpak van criminele en overlastgevende 
vreemdelingen in 2014 de hoogste prioriteit had? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

105 Hoe staat het met het proces van de 110 verdachten die vanwege de 
oprichting van de Landelijke Staf Grootschalig Bijzonder Optreden 
(LSGBO) zijn aangehouden op verdenking van mensensmokkel van 
Eritreeërs en Syriërs? Is er al meer bekend over deze aanhoudingen en 
hoeveel hiervan daadwerkelijk veroordeeld zijn? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

106 Heeft u naast voorlichting ook gekeken naar mogelijkheden om de 
toelatingseisen van de regeling buitenlandse investeerders aan te 
passen om zo investeerders aan te trekken? Zo ja, welke mogelijkheden 
zijn dat? Zo nee, waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

107 Hebben de aanhoudingen van 110 verdachten van mensensmokkel in 
ruim 20 projectmatige mensensmokkelonderzoeken geleid tot veroorde-
lingen? Welke resultaten hebben de projectmatige mensensmokkelon-
derzoeken opgeleverd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

108 In hoeveel procent van de gevallen heeft aanhouding van verdachten 
van mensensmokkel daadwerkelijk geleid tot een veroordeling? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

109 Wanneer komt de nota naar aanleiding van het verslag bij het wetsvoor-
stel tot wijziging van de rijkswet op het Nederlanderschap ter verlenging 
van de termijnen voor verlening van het Nederlanderschap en enige 
andere wijzigingen (Kamerstuk 33 852) naar de Kamer? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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110 Hoe komt het dat 240 miljoen euro van de extra 375 miljoen euro van de 
bijdrage aan het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) onbesteed 
is gebleven? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

111 Welke activiteiten voert Vluchtelingenwerk Nederland uit op de 
COA-locaties? Zijn de werkzaamheden van Vluchtelingenwerk Nederland 
in 2014 ondersteunend geweest aan het Rijksbeleid ten aanzien van 
vluchtelingen en asielzoekers in Nederland? Op welke punten wel en op 
welke punten niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

112 Wat heeft de investering in de kwaliteit en effectiviteit van (het gebruik 
van) biometrie in de vreemdelingenketen tot nu toe concreet opgeleverd 
in termen van kwaliteit en effectiviteit? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

113 Welke herkomstlanden weigeren medewerking bij gedwongen vertrek? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

114 Hoeveel fte is er thans bezuinigd op het kerndepartement? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

115 Waarom wordt er aangegeven dat ter invulling van de taakstelling vanaf 
2016 het zogenoemde Kwaliteit en Innovatie Rechtspraak-programma 
(KEI-programma) is opgestart, terwijl is gebleken dat de maatschappe-
lijke baten pas vanaf 2018 worden gerealiseerd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

116 Om welke fouten, voornamelijk onregelmatigheidsfouten bij de DJI, die 
de foutentolerantie van 1% van de samenvattende verantwoordingsstaat 
baten-lastenagentschappen Veiligheid en Justitie 2014 heeft overschre-
den, voor een bedrag van 39,5 miljoen euro, gaat het? Om wat voor 
soort fraude gaat het? Hoe hoog is het bedrag waar deze fraude mee is 
gemoeid? Is door het Ministerie van Veiligheid en Justitie aangifte 
gedaan van deze fraude bij de politie? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

117 Waarom zijn in 2014 door het Bestuursdepartement de nodige voor-
schotten niet juist geregistreerd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

118 Wordt er nog verwacht dat er onrechtmatige inkoopuitgaven worden 
gevonden in 2015? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

119 Wat is het totale bedrag aan fouten dat de afgelopen jaren is ontdekt? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

120 Klopt het dat er binnen het Ministerie van Veiligheid en Justitie 
meerdere inkoopafdelingen zijn? Waarom is er niet voor gekozen hier 
één inkoopafdeling van te maken? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

121 Wie houdt er toezicht op het inkoopbeheer? Hoe is dat toezicht 
ingericht? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

122 Wat is de oorzaak van het slechts beperkte effect van de maatregelen die 
de DJI in 2014 heeft genomen ter verbetering van het inkoopbeheer? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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123 Is het waar dat de Minister wettelijk verplicht is om eventuele financiële 
tekorten bij de Raad voor de rechtspraak bij te vullen? Is het waar dat het 
eigen vermogen van de rechtspraak volgens prognose daalt tot nul in 
2016? Wat zijn de gevolgen voor de begroting van de Rechtspraak en 
van het Ministerie van Veiligheid en Justitie als het eigen vermogen van 
de rechtspraak daalt tot nul? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

124 Wat is het gevolg voor het budget van de Raad voor de rechtspraak voor 
het jaar 2016 nu er in 2014 een verschil is geconstateerd van ongeveer 
27,5 miljoen euro? Welke gevolgen heeft dit voor de egalisatiereserve en 
eventueel het eigen vermogen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

125 Zijn er nog problemen of knelpunten geconstateerd bij de uitvoering van 
de substantieel bezwarende functies-regeling (SBF-regeling) en de 
compensatie? Zo ja, welke en hoe worden of zijn deze opgelost? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

126 Wat is het aandeel externe inhuur gezien op het totale aantal fte van 
ambtelijk personeel in de vreemdelingenketen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

127 Hoeveel betalingsregelingen voor verkeersboetes zijn er de afgelopen 
jaren getroffen door het CJIB? Hoeveel aanvragen zijn er de afgelopen 
jaren ingediend voor het treffen van een dergelijke betalingsregeling? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

128 Kunt u een nadere toelichting geven op de overschrijding van de post 
externe inhuur bij het CJIB? Wat zijn de oorzaken en hoe verhoudt zich 
dit met voorziening inzake de reorganisatie? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

129 Wat is de voortgang van de organisatieverandering? Ligt deze op 
schema? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

130 Waaruit blijkt dat hogere boetes een effect hebben op de 
verkeersveiligheid? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

131 Kan een nadere toelichting worden gegeven op de oorzaken van het 
achterblijven van de aantallen boetes en transacties met 16%? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

132 Hebben de meevallers waar het Nederlands Forensisch Instituut (NFI) 
mee te maken heeft invloed op de bezuinigingsdoelstelling? Zo ja, wat 
zal er wijzigen? Zo nee, waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

133 Waarom is er minder ingezet op internationale marktverbreding? 
Betekent dit ook dat er minder is ingezet op internationale samenwer-
king? Hoe wordt die samenwerking versterkt? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

134 Waarom verlaat het NFI het Fieldlab ruim een jaar eerder dan dat het 
huurcontract kan aflopen? Is deze keuze goedkoper of was het goedko-
per geweest om Fieldlab vanaf augustus 2016 te verlaten? Kan het 
antwoord cijfermatig worden onderbouwd? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

135 Waarom zijn er minder onderzoeken naar high-volume crime gedaan? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

136 Welke kosten zijn er nu verbonden aan haaronderzoek, verfonderzoek en 
handschriftonderzoek door het NFI en wat zullen de kosten voor de 
politie worden als zij dit voortaan uit moeten besteden? Worden zij in de 
extra kosten gecompenseerd? Zo nee, waarom niet? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 
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137 Waarom zijn er dertien personen werkzaam bij het College voor de 
rechten van de mens die allen onder de Wet normering bezoldiging 
topfunctionarissen publieke en semipublieke sector (WNT) vallen? 

Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

138 Hoeveel hoger dan begroot exact zijn de personele kosten bij het CJIB? Jaarverslag 
Ministerie 
van 
Veiligheid en 
Justitie 2014 

139 Zijn er eenheden die een tekort aan politiemensen kennen? Zo ja welke 
en hoe kan dat tekort verklaard worden? 

Jaarverslag 
Politie 2014 

140 Klopt het dat er een bedrag van 15 miljoen euro is gereserveerd voor de 
frictiekosten voor de reorganisatie en oprichting van de nationale 
politie? Is dit realistisch? Kunt u dit bedrag uitsplitsen? 

Jaarverslag 
Politie 2014 

141 Wanneer moet de afgesproken operationele sterkte van 49.500 gehaald 
worden nu wordt aangegeven dat in 2013 de operationele organisatie 
51.598 fte telde en 51.442 in 2014? 

Jaarverslag 
Politie 2014
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